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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 12. April 2023, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

 

Saksliste   

1. Valg av referent 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt innspill til Eventuelt 
3. Barnevakten + ung på nett til Kirkevoll. 
4. Status fra gruppene 
5. Eventuelt 
6. Arbeidsgrupper individuelt arbeid 

Referat: 

1) Valg av referent: Unn Iren Breivik Almeland for gruppen Aktivitet 
2) Innkalling og saksliste ble godkjent: Det var ingen innspill til eventuelt 
3) Barnevakten + «Ung på nett» til Kirkevoll: FAU representanten legger ut informasjon fra FAU sine Facebook 

sider på klassene sien Facebook sider. 
4) SU – møte 26.04.23:  Gjennomgang av punktene meldt inn fra FAU til møte  

 

• Sak 8 Kunstgress/BMX bane: Oppdatering fra Bygg- og anlegg gruppen på dialog med kommunen om 
BMX banen. Kommunen har ikke midler til å igangsette tiltak. Det kommer også frem i 
tilsynsrapporten om skolen, det er mange forbedringsområder knyttet til Kirkevoll Skole og området 
der BMX bane er blir ikke prioritert. På bakgrunn av dette vil FAU kontakte kommunen å sjekke 
mulighetene for at FAU søker midler til å utføre endring på området til BMX banen, mot at kommunen 
kan godkjenne plan fra FAU. 
 

• Sak 9 Aktivitetstilbud for første til tiende anses ikke som tilstrekkelig. FAU ønsker diskusjon om det 
er mulig for skole i samarbeid med FAU å gjøre egne grep. FAU vil søke midler til å erstatte dagens 
ballbinge men en vedlikeholdsfri ballbinge som kan benyttes til både fotball og basketball. Innspill fra 
deltaker at det på Borgfjell sin nye skole i Bjørnafjorden kommune har de en slik ballbinge. Ann Mari 
fra Aktivitets-gruppen sjekker med kommunen om dette kan endres om FAU skaffer midler. Hun 
skriver også en søknad om midler parallelt da fristen er ut april hos flere aktører.  

 

 

• Sak 10 Trafikksituasjon - Ønsker mulighet til å utbedre strukturelt med merking av vei, eventuelt 
personell (frivillige) som kan organisere. 
  

• Sak 11 pre-pandemi informasjon til Klassekontakter 
 

5) Status fra gruppene: 
 

• Trafikk: Har sendt inn bekymringsmelding angående manglende overgangsfelt fra Krokeideveien til 
Bolighus (mellom Kiwi og Coop Extra). Begrunnelse for bekymringsmelding er farlig skolevei for barn 
som må krysse Krokeideveien for å komme seg til Kirkevoll skole. God diskusjon og innspill fra FAU 
representanter at saken også blir purret på jevnlig av beboere, men at en håper at fokus fra FAU 
bidrar positivt i saken.  

• Bygg og anlegg: Mottatt e-post fra Henning om hva skolen ønsker FAU skal ha fokus på under dugnad 
som utføres før 17 mai. Skolen ønsker fokus på Male en vegg på skolebygg/Luking og beplanting i 
blomsterkasser på nedre skoleplass/kosting av uteområde/reparer ballbingen. Dugnad settes til 
torsdag 27.04 hver FAU representant sikrer at det stiller 2/3 forelder fra hver klasse til dugnaden. Gard 
Håvard skriver Invitasjon og legger denne ut på Facebook siden til FAU, hver FAU representant legger 
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denne informasjonen ut på klassen sin Facebook side. Bygg og anlegg kjøper inn blomster til 
beplanting. 
 

• Ungdom: Ikke noe nytt å melde  
 

 

• Aktivitet: Pengen er satt inn på konto, økonomi ansvarlig bekrefter at de er mottatt til FAU sin konto. 
Gjennomgår aktivitetene på årshjulet og ser på oppsett og legger til lenker for booking av 
Fanakontoen og gymsalen samt hvilke aktiviteter det anbefales å gjennomføres.   
 

• Skole/Hjem: Ikke noe nytt å melde 
 

• Økonomi: Økonomigruppen ønsker å sende inn søknader om støtte, sender inn søknader knyttet til 
BMX banen og ballbinge om Bergen kommune kan godkjenne planen for dette. Ref. redegjørelse 
under sak 8 og 9 til SU møte 26.04. 

 

• Natteravn: Er i oppstartsfase og vil fremover jobbe med overlevering av oppgaver med dagens 
natteravner, tar den tiden det trenger inntil alle rutiner m.m er overført. 

 

6)  Eventuelt -ingenting 

 

Fellesmøte ble avsluttet ca kl 20:05 og gruppene arbeidet til kl. 21:00. Gruppene oppfordres til å samarbeide 

mellom møter. Neste FAU-møte er onsdag 3 mai.  

Tilsteder: 19 av 27 
Forfall meldt: 2 av 27 
Referent: Unn Iren Breivik Almeland 
 


